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BEHIND CODAGE: 
A BROTHER AND SISTER,  

A MODERN STORY

CODAGE Paris is a contemporary House of French cosmetology founded by Julien and Amandine 
Azencott, a brother and sister who grew up admiring their family, which was active in the field of 
medicine and pharmaceuticals. Passionate about health and beauty, they aspired to breathe new 
life into cosmetology. Convinced that every skin is unique and deserves its own special treatment, 
the founders of CODAGE decided to reestablish the prestige of the idea of service.
With CODAGE they reinvented the traditional pharmacy experience, giving each person an oppor-
tunity to discuss, with an expert, his or her lifestyle and to receive a bespoke formula in exchange. 

CODAGE Paris est une maison contemporaine de cosmétologie française fondée par Julien et 
Amandine Azencott, un frère et une sœur ayant grandi en admirant une famille qui évoluait dans 
le domaine médical et la pharmacie. Passionnés par la santé et la beauté, ils ont souhaité donner un 
nouveau souffle à la cosmétologie. Convaincus que chaque peau est unique et mérite un traitement 
particulier, les fondateurs de CODAGE décident de redonner à la notion de service ses lettres de 
noblesse.
Ils réinventent avec CODAGE le dialogue de l’officine traditionnelle pour que chacun puisse évoquer, 
auprès d’un expert, son mode de vie et recevoir en retour la formule qui lui correspond. 

DERRIÈRE CODAGE, 
UN FRÈRE ET UNE SŒUR,
UNE HISTOIRE MODERNE



SOAP 1.05 oz.

BOTTLES 1.35 fl.oz. /

ECOPUMP 
   10.14 fl.oz. /

SOAPS /

EXFOLIATING SOAP 1.76 oz.

SHOWER GEL

BODY LOTION

BATH SALTS 1.41 oz.

HAND SOAP

HAND & BODY LOTION

IN BRASS OR RECYCLABLE 
ABS PLASTIC

WALL BRACKET 

FLACONS 40 ml

300 ml

SAVONS

Savon 30 g

Savon exfoliant 50 g

SHAMPOO
Shampooing

HAIR CONDITIONER
Après-shampooing

Savon mains

Lait mains & corps 

Lait corps

Sels de bain 40 g

Gel douche

SUPPORT MURAL

En laiton ou plastique 
ABS recyclable



www.codageparis.com


